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KŁODZKO. Zarząd Stowarzyszenia Inicjatywa dla Kłodzka gościł dziś posła Michała Dworczyka.
Parlamentarzysta ekspresowo odpowiedział na zaproszenie do niego wysłane w ubiegłym tygodniu.

W trakcie spotkania omówiono kwestie ważne dla miasta i regionu. Poseł m.in. był indagowany o
zapowiadaną inwestycję związaną z przebudową drogi krajowej nr 8 na odcinku Wrocław - Kłodzko -
Kudowa-Zdrój. Na tę chwilę jest wiadomo, że z podwrocławskich Magnic do Łagiewnik "ósemka"
będzie przebudowywana w układzie 2 x po 2 jezdnie, zaś z Łagiewnik do Kłodzka - 2 x 1.

- Po uzyskaniu szczegółowych informacji w ministerstwie i Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i
Autostrad podam więcej informacji - zadeklarował M. Dworczyk. Podobnie uczyni odnośnie budowy
centrum przesiadkowego w Kłodzku, które ma usprawnić ruch pasażerski oraz turystyczny na ziemi
kłodzkiej. Zapowiadane przedsięwzięcie zdjęto z planu inwestycji PKP.

- Jakie będą jego dalsze losy, dowiemy się za sprawą parlamentarzysty, który aktywniej włączy się w
rozwiązywanie bolączek naszego regionu - zauważa prezes Inicjatywy dla Kłodzka Henryk
Urbanowski.
Inną sprawą, która wypłynęła, to sytuacja samorządów lokalnych. Poseł nie potwierdził, jakoby miała
być skrócona ich kadencja. - Trwają prace nad przyszłym kształtem samorządów, okresem
sprawowania przez nie władzy. Dojrzewa kształt projektu ustawy - podkreślił gość kłodzkich
społeczników.
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